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Ana Belén García i 
Pau Capdevila van 
guanyar la prova dels 
10 quilòmetres

La cursa de 10 km femenina 
va estar molt igualada. Ana 
Belén García va completar les 
dues voltes del circuit de 5 km 
amb un temps de 41 minuts 
i 5 segons, amb un marge de 
nou segons amb la segona, 
Ariadna Llesuy, de l’Esportiu 
Penedès. “M’ha agradat mol-
tíssim; tot i que hi havia mol-
ta gent, s’ha pogut córrer bé, 
fi ns i tot el primer quilòme-
tre. He anat de menys a més, 
estic contenta”, explicava la 
campiona. El podi es va com-
pletar amb Ainoa Bernabéu, 
del Sant Celoni, amb 42 mi-
nuts i 18 segons.
En la categoria masculina, Pau 
Capdevila va córrer en solita-
ri des de l’inici en la sortida 
al carrer de l’Estació. Ràpida-
ment, va guanyar distància 
amb els principals persegui-
dors i va travessar la meta 
amb un temps de 31 minuts i 
36 segons, amb un marge de 
gairebé dos minuts amb el se-
gon, Blai Hermoso, de l’UGE 
Badalona. “És la primera ve-
gada que venia a la Llagos-
ta i està molt bé. El circuit, 
que és homologat, és molt 
maco. He gaudit molt i el pú-

blic s’ha bolcat, sobretot, en 
la part fi nal”, assenyalava el 
campió. Juan Manuel Álvarez, 
del Nou Barris, va ser tercer 
amb un registre de 33 minuts 
i 42 segons.

En la distància de 5 km, la 
campiona femenina va ser 
Rebeca Suárez, de La Sansi, 
amb un temps de 17 minuts i 
21 segons, seguida d’Aida Pa-
dilla, del PC Team, (18’29’’), 
i de Laia González, del Run-
ners Calimocho, (18’31’’). El 
campió masculí va ser Genís 
Ferrán dez, del Galopa que ga-
lopa, amb 15 minuts i 12 se-
gons, seguit de Cristian Can-
tón, del PC Team, (16’13’’), i 
de Sergi Aria ca, de La Sansi, 
(16’20’’).
Pel que fa als atletes locals, 
en 10 km van guanyar Marina 
Marcos (48’46’’) i Andrés San-
tos (40’10’’); i en 5 km, Karina 
Esther (29’21’’) i Isaac Illescas 

Ana Belén García, del Fisio Granollers, i Pau Capdevila, del 
PC Team, van guanyar la prova dels 10 quilòmetres de la 35a 
edició de la Cursa Popular de la Llagosta, que va superar els 
800 participants entre les distàncies de 10 i 5 km i les curses 
infantils. Els campions de la distància de 5 quilòmetres van ser 
Rebeca Suárez, de La Sansi, i Genís Ferrández, del Galopa que 
galopa. A la Llagosta es va viure una gran jornada esportiva el 
15 de setembre.

Els guanyadors de la cursa de 10 quilòmetres.

Més de 800 persones van participar en 
la 35a Cursa Popular de la Llagosta

(22’51’’). Les curses infantils 
van comptar amb prop d’un 
centenar de participants.
“Ha estat un èxit la cursa 
perquè any rere any millo-
rem en nombre de partici-
pants. Estem satisfets tam-
bé pel bon ambient que es 
crea amb la cursa popular”, 
remarcava el regidor de Pla-
nifi cació Esportiva, Antonio 
García Robledo.

Solidaritat

En aquesta ocasió, la Cursa 
Popular va ser solidària amb 
la Fundació Catalana d’ELA 
Miquel Valls. A més, es va fer 
una primera sortida neutralit-
zada amb l’entitat Debra, piel 
de mariposa. - J.L. Rodrígue z 
Beltrán

Els primers atletes locals de la prova de 10 km.
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La Llagosta contra el càncer 
manté obert el període d’ins-
cripcions de la 9a edició de la 
Caminada contra el càncer, 
que se celebrarà el pròxim 20 
d’octubre. L’activitat comptarà 
amb la col·laboració de l’Ajun-
tament i la Colla Gegantera de 
la Llagosta. 
La Caminada començarà a la 
plaça d’Antoni Baqué a les 9.30 
h i, com a novetat, s’afegirà un 
segon recorregut més curt per 
a les persones més grans. “Fa-
rem el recorregut habitual 
d’uns 5 o 6 km, però també 
hi haurà un altre recorre-
gut, més curt i només per la 
Llagosta, que serà ideal per 
a les persones més grans”, 
assegura Gloria González, 
presidenta de La Llagosta con-
tra el càncer, que afegeix que 
“fem el recorregut més curt, 

perquè hi havia moltes per-
sones que em deien que no 
podien fer el llarg. És una 
manera de fer participar al 
màxim de gent”. Com és ha-
bitual, també hi haurà una ca-
minada infantil.
El preu per inscripció serà de 5 
euros amb la polsera solidària 
o de 12 euros amb la samarre-
ta commemorativa i la polsera. 
Les inscripcions es podran fer 
a les paradetes solidàries que 
muntarà La Llagosta contra el 
càncer al carrer. L’entitat vol 
convertir el cap de setmana del 
19 i 20 d’octubre en dues jor-
nades amb accent solidari. Per 
això, el 19 d’octubre, que a més 
és el Dia internacional contra 
el càncer de mama, celebrarà 
el primer any des de la funda-
ció amb un acte commemora-
tiu. - José Luis Rodríguez

La Caminada contra el càncer 
tindrà lloc el 20 d’octubre

SOCIETAT

L’Ajuntament de la Llagos-
ta assumeix durant un any la 
presidència de l’AMERC (Asso-
ciació de Municipis de l’Eix de 
la Riera de Caldes). El Saló de 
plens del Consistori llagostenc 
va acollir el 25 de setembre la 
reunió en la qual es va pro-
cedir al canvi de presidència. 
Durant el darrer any, ha estat 
l’Ajuntament de Palau-solità i 
Plegamans el que ha presidit 
l’entitat. 

Deu anys 

L’AMERC està constituïda pels 
municipis de Caldes, Sentme-
nat, Palau, Polinyà, Santa Per-
pètua de Mogoda i la Llagosta 
amb una població total de més 
de 90.000 habitants. L’entitat 
va néixer fa deu anys. Amb 
motiu d’aquest aniversari, els 
alcaldes i alcaldesses de les 
sis poblacions han signat una 
declaració conjunta en la qual 
destaquen la feina realitzada 

ECONOMIA
L’entitat, que aplega sis municipis, va ser constituïda fa 10 anys

La Llagosta assumeix
la presidència de l’AMERC

per l’AMERC “en un dels terri-
toris amb un potencial i una 
capacitat de desenvolupa-
ment industrial i productiu 
dels més importants del sud 
d’Europa”. A la declaració, les 
alcaldies dels sis municipis 
expliquen que “valoren posi-

tivament la dinàmica de tre-
ball cooperatiu duta a terme 
al llarg d’aquests primers 
10 anys i que desitgen con-
tinuar i aprofundir aquesta 
cooperació amb el desenvo-
lupament de nous projectes 
de futur”. - Juanjo Cintas

Alcaldes i alcaldesses de l’AMERC, a la Llagosta. 

Óscar Sierra ha estat reelegit 
com a primer secretari del 
Partit dels Socialistes de Cata-
lunya (PSC) de la Llagosta. La 
candidatura encapçalada per 
Sierra, l’única presentada, va 
ser aprovada per unanimitat 
durant l’assemblea de la for-
mació, celebrada el 20 de se-
tembre amb l’assistència de 
60 militants.
Sierra va ser escollit primer 
secretari per primera vegada 
ara fa quatre anys i ho serà 
durant quatre anys més. A la 
nova executiva, Judith Robles 
és la secretària d’Organització; 
Antonio Rísquez, viceprimer 
secretari; Conchi Jiménez, 
secretària de Relacions Ins-
titucionals; Raquel Martínez, 
secretària de Finances; Marc 
Ruiz, secretari de Formació 
i Política Municipal; i Diego 
Guerrero, president d’honor. 
A més, hi ha 12 persones que 
són vocals. Com a novetat, 
s’han creat tres grups de tre-

POLÍTICA

Óscar Sierra, reelegit primer
secretari del PSC de la Llagosta

El dia 6 d’octubre, se celebra-
rà una nova edició de la Diada 
de la Bicicleta a la Llagosta. 
L’activitat és organitzada per 
l’Ajuntament i començarà a 
les 10 h al Parc Popular. Els 
participants faran un recorre-
gut per diferents carrers de la 

nostra localitat que fi nalitzarà 
al Parc Popular. Tothom que 
vulgui es pot sumar a aquesta 
activitat portant qualsevol ve-
hicle sense motor. La Diada de 
la Bicicleta és una acció sensi-
ble amb la promoció de la mo-
bilitat sostenible. - J. Cintas 

La Diada de la Bicicleta
se celebrarà el 6 d’octubre

MEDI AMBIENT

Assemblea per escollir la nova executiva del PSC.

Un moment de la Caminada de l’any passat.

ball, un de Formació i Progra-
mes, coordinat per Marc Ruiz; 
un d’Activisme Polític i Social, 
amb la coordinació de Raquel 
Martínez, i un d’Organització, 
Dinamització i Comunicació, 
que coordina Judith Robles. 
“Agraeixo als companys i a 

les companyes la confi ança 
dipositada”, ha dit Óscar Sie-
rra.
D’altra banda, 120 persones 
de la Llagosta van anar el dia 
22 a la Festa de la Rosa que va 
organitzar el PSC a la Pineda 
de Gavà. - Juanjo Cintas
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El Grup de Ball de Gitanes de 
la Llagosta va celebrar l’11 de 
setembre el 35è Homenatge a 
Catalunya, que formava part 
dels actes per commemorar la 
Diada de Catalunya. L’activitat 
va començar just després de la 
hissada de la senyera als pals 
ofi cials de l’Ajuntament, a par-
tir de les 11.35 hores, i va om-
plir la plaça d’Antoni Baqué.
L’Homenatge a Catalunya es 
va iniciar amb un ball de la Co-
lla Gegantera, que al matí ha-
via protagonitzat la passejada 
familiar gegant pels carrers de 
la nostra localitat. 
Posteriorment, d’amunt de 
l’escenari de la plaça Anto-
ni Baqué, van actuar la Colla 

CULTURA

El Grup de Ball de Gitanes celebra 
el 35è Homenatge a Catalunya

Bastonera de LaComi de Ca-
novelles, el Centro Aragonés 
de Mollet y Comarca i el Grup 

de Ball de Gitanes de la nostra 
localitat. - José Luis Rodríguez 
Beltrán

SOCIETAT

Oberta la inscripció per a la Zumba Gegant
La Colla Gegantera de la Lla-
gosta ha obert el període 
d’inscripció per participar en 
una nova edició de la Zumba 
Gegant. L’activitat se celebra-
rà el 24 de novembre a la plaça 
de la Sardana entre les 10 i les 
13 hores. En cas de pluja, es 
traslladaria al Complex Espor-
tiu Municipal El Turó.
A les 9.30 h, actuarà el DJ Pe-
ris i, a les 10 h, començarà la 
Zumba Gegant, que, en aques-
ta ocasió, comptarà amb una 
vintena de monitors i moni-

tores. Les persones interessa-
des a participar-hi es poden 
inscriure al web d’Entràpolis, 
als comerços locals Mac Flori-
moble, Manicomio (Stetic Art) 
i  ElJaaninphones o contactant 
amb alguns dels monitors o 
monitores que dirigiran la 
Zumba Gegant. El preu de la 
inscripció és de 10 euros.
Els benefi cis de la Zumba Ge-
gant es destinaran aquest any 
a la Marató de TV3 que es de-
dicarà a les malalties respira-
tòries. - J. Cintas 

El 16 de setembre van comen-
çar les activitats per a gent 
gran del curs 2024-2025 que 
organitza l’Ajuntament de la 
Llagosta. En aquesta ocasió, 
s’han inscrit 325 persones.
Durant el curs (fi ns al 20 de 
juny), tindran lloc al Casal 
d’Avis tallers de mandales, 
de dibuix i pintura, de ball, 
de manualitats i de memò-
ria. A més, al Complex Espor-
tiu Municipal El Turó es farà 
gimnàstica. Per a aquesta ac-
tivitat, s’han inscrit 262 per-
sones i hi ha llista d’espera.
La inscripció per a les dife-
rents activitats està tancada.

SOCIETAT

Comença un nou curs d’activitats 
per a la gent gran de la Llagosta

Taller de mandales al Casal d’Avis.



Venda d’entrades a 
www.entrapolis.cat

i a l’Oficina d’Atenció a la Ciutadania

Programació d’espectaclesCentre
Cultural

LA LLAGOSTA

Entrades

Dissabte, 19 d’octubre, 

a les 20 h.

El viento es salvaje,

de Las Niñas de Cádiz

Entrades, 9 euros

C
AS

TA
NYADA 202

4

N DA

Concurs de 
moniatos, taller, 

disfresses i venda 
de castanyes

Divendres 
25 d’octubre

de 17 h a 19.30 h
A la plaça de 
la Concòrdia

Esplai DIJOC

4a Castaween

Dissabte 
26 d'octubre
de 17 h a 20 h

Al refugi 
d'Animalets

Animalets

Saltanyada 2024

Disabte
26 d’octubre
de 17 h a 21 h

A la plaça 
d'Antoni Baqué

Saltats

Hora del conte
Qui té por de les 

bruixes?

Dimarts 
29 d’octubre
 a les 18.15 h
A Can Pelegrí

(amb inscripció)

Biblioteca 

Party Halloween 

Des de les 23 h 
del 31 d'octubre a 

les 3 h de l'1 de 
novembre

Al Centre Cultural

Ajuntament 
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ECONOMIA

Lékué presenta un ERO per 
tancar la planta de la Llagosta
Lékué ha presentat un Expe-
dient de Regulació d’Ocupació 
(ERO) per acomiadar els 15 tre-
balladors del magatzem de la 
Llagosta i  traslladar a la resta 
de persones a les ofi cines que 
la companyia té a Barcelona. 
Segons informa CCOO, l’em-
presa té la voluntat de tancar la 
planta de la Llagosta, que se si-
tua al número 16 del carrer de 
Barcelona.
Lékué té 43 persones treba-
llant a la Llagosta, 15 al magat-
zem i 28 en ofi cines. “La part 
de logística, que és el magat-
zem, se la volen emportar 
a Bèlgica, però acomiadant 

els treballadors, i pel que fa 
al personal de les ofi cines 
seran traslladats a la seu de 
Barcelona”, segons expliquen 
des del sindicat Comissions 
Obreres. 
El comitè d’empresa de Lékué 
ha rebutjat l’ERO i ha demanat 
la seva retirada. Els represen-
tants dels treballadors es van 
reunir el 19 de setembre amb 
l’alcalde, Óscar Sierra, que els 
va donar el seu suport. Abans 
de la trobada, els treballadors i 
treballadores van fer una ma-
nifestació entre la planta de 
Lékué i l’Ajuntament. - José 
Luis Rodríguez Beltrán

SOCIETAT
Animalets va organitzar-la amb la col·laboració de l’Ajuntament

Molta participació en la
primera Festa dels Animals
Animalets, amb la col·labora-
ció de l’Ajuntament i d’altres 
entitats, va organitzar dissab-
te la primera Festa dels Ani-
mals de la nostra localitat. La 
jornada va comptar amb una 
gran participació.
La gran majoria d’activitats es 
van desenvolupar al passeig 
de l’avinguda de l’Onze de Se-
tembre, on es van instal·lar 
una quinzena de parades de 
protectores d’animals. L’Ajun-
tament de la Llagosta, Ani-
malets, Parlem Queer!, l’As-
sociació Pessebre Vivent de la 
Llagosta i La Llagosta contra 
al càncer també van comp-

tar amb el seu propi estand. 
Al Centre Cultural hi va haver 

un taller de captures amb Los 
cua tro de la empanadilla. - J.C.

La Murga va recaptar 3.794 
euros solidaris durant la Festa 
Major 2024. L’entitat lliurarà 
pròximament la recaptació as-
solida al Centre d’Espina Bífi da 
del Vall d’Hebron Institut de 
Recerca de Barcelona. 
“Cada any que passa ens sor-
prenem més de l’acceptació 
que tenim. Quan expliques 
que la recaptació de les nos-
tres activitats són per a una 
causa solidària, la gent s’im-
plica més”, ha assenyalat Da-
vid Castells, president de l’en-
titat. - José Luis Rodríguez

SOCIETAT

La Murga va recaptar 3.794
euros durant la Festa Major

CULTURA

Miguel Pajares guanya
el Premi Llibreter 2024
L’assaig Bla-bla-bla. El mite del 
capitalisme ecològic, escrit pel 
llagostenc Miguel Pajares, ha 
guanyat el Premi Llibreter 
2024, de la categoria Assaig, 
pensament i altres narratives, 
que organitza el Gremi de Lli-
breters de Catalunya. El llibre 
ha estat publicat per l’Editorial 

Raig Verd i es pot comprar a les 
llibreries en versió en castellà 
i català. Miguel Pajares va pre-
sentar l’assaig l’any passat a la 
sala polivalent de Can Pelegrí. 
El llibre esmicola els mites del 
capitalisme ecològic i del crei-
xement sostenible. - José Luis 
Rodrígue z Beltrán
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MEDI AMBIENT

Humana recupera més de 
51.000 peces de roba usada
Durant el primer semestre de 
2024 es van recollir a la Llagos-
ta unes 19 tones de roba usa-
da. Humana Fundación Pueblo 
para Pueblo ha informat que, 
en total, en aquests sis primers 
mesos de l’any van recuperar 
51.500 peces de roba.
Segons l’entitat sense ànim 
de lucre, amb la gestió de la 
roba usada s’ha evitat l’emis-
sió de 116 tones de CO2. A 
més, afegeix que la recupera-
ció d’aquest material ajuda a la 
creació d’ocupació i la posada 

en marxa de projectes de coo-
peració i programes socials. 
Els 19.118 kg de residu tèxtil 
recollits de gener a juny es van  
dipositar als deu contenidors 
que Humana té instal·lats a la 
nostra localitat. El 90% de la 
roba de la qual es desfan els 
veïns i veïnes de la Llagosta 
té una segona vida gràcies a 
la reutilització i el reciclatge. 
La roba es classifi ca posterior-
ment a la planta de preparació 
per a la reutilització que Hu-
mana té a l’Ametlla. - X.H.

SOCIETAT

50 persones van donar sang 
en la captació de Festa Major
La captació de sang de Festa 
Major de la Llagosta, realitzada 
el 3 de setembre, va aconseguir 
50 donacions de sang, nou de 
plasma i cinc de medul·la òs-
sia. Catorze persones més es 
van apropar al Centre Cultural, 
però no van poder donar-hi per 
diversos motius.
Si es fa una comparació amb 
les dades de la campanya de 
Festa Major de l’any passat, el 

nombre de donacions ha bai-
xat considerablement, ja que 
s’ha passat de les 95 a les 50. 
Aquest és el segon descens im-
portant de l’any, perquè al juliol 
van baixar de les 84 del 2023 a 
les 57 del 2024.
La pròxima visita del Banc de 
Sang a la Llagosta està previs-
ta per al dimarts 5 de novem-
bre. Serà la darrera de l’any a la 
nostra localitat. - X.H.

L’Ajuntament va aprovar en el 
ple de juliol el projecte execu-
tiu de rehabilitació i adequa-
ció de Can Baqué. El pressu-
post d’aquesta actuació, que 
compta amb ajudes del Fons 
Europeu Next Generation, és 
d’1.852.336,72 euros. 
Les obres tindran un període 
d’execució d’uns dotze mesos. 
Can Baqué hauria d’estar reha-
bilitada a tot tardar el mes de 
març del 2026. Segons el regi-
dor de Planifi cació Estratègi-
ca i Urbanisme, Marc Ruiz, el 
projecte “manté el caràcter 
patrimonial de la masia de 
Can Baqué, a més incloent 
moltes partides i millorant 
molt l’efi ciència energètica 
de l’edifi ci, de fet es plante-
ja que tingui una qualifi ca-
ció A, que seria la màxima”. 
El document contempla que la 
masia tingui els usos aprovats 
en el procés participatiu (la 
seu de l’Escola Municipal de 
Música) i altres usos de l’Ajun-
tament.

Vecasa-La Concòrdia

A la sessió plenària es va apro-
var per unanimitat l’estudi de 
regeneració urbana del sector 
Vecasa-La Concòrdia, que ha 
estat elaborat amb la col·labo-
ració de la Diputació de Bar-
celona. Aquest estudi fa una 
diagnosi de la zona i contem-
pla les estratègies a seguir per 

SOCIETAT
El pressupost de les obres és de més d’1,8 milions d’euros

Aprovat el projecte executiu 
de la masia de Can Baqué

regenerar-la urbanísticament. 
Per fer aquest document tam-
bé es va realitzar un procés 
participatiu amb la ciutadania 
i amb l’Escola Les Planes.
L’estudi contempla vuit fases 
que s’aniran plantejant de 
forma progressiva. Segons va 
explicar el regidor de l’Agenda 
2030, Marc Ruiz, “com és un 
àmbit urbanístic molt gran 
i la inversió que suposaria 
poder fer totes aquestes 
actuacions seria molt més 
gran que el propi pressu-
post de l’Ajuntament d’un 
any, s’ha plantejat fer-ho 
per fases”.
El Ple va aprovar per unani-
mitat de forma inicial el regla-
ment regulador del servei mu-

nicipal de subministrament 
d’aigua potable a la Llagosta. 
El document fi ns ara vigent 
és de l’any 1980 i el nou re-
glament recull els canvis que 
s’han produït en els darrers 
anys en les diferents norma-
tives europees, espanyoles i 
catalanes.
A la sessió plenària van que-
dar establertes les festes lo-
cals per al 2025, que seran 
el dimecres 19 de març i el 
divendres 12 de setembre. 
També va quedar aprovat l’in-
forme d’Adif que tracta sobre 
la supressió del pas a nivell de 
la línia R-3. Aquest és un trà-
mit previ per poder redactar 
el projecte per eliminar aquest 
pas. - Xavi Herrero

Façana de Can Baqué.

La Llagosta va commemorar la 
Diada de Catalunya amb l’acte 
institucional de la hissada de 
la senyera als pals ofi cials de 
l’edifi ci de l’Ajuntament acom-
panyada de la interpretació 
dels Segadors.
El president del CD La Con-
cordia, Iván Beas, va hissar la 
bandera amb motiu de la ce-
lebració del 50è aniversari de 
l’entitat. L’acte institucional va 
comptar amb la presència de 
regidors i regidores de totes 
les formacions representades 
al Consistori de la Llagosta 
(PSC, LLEC i ERC), excepte el 
PP. - J.L.R.B.

POLÍTICA

La Llagosta va celebrar la Diada
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CULTURA

Inaugurat el nou curs del Club 
de lectura de la Biblioteca
Una vintena de persones van 
participar en l’acte d’inaugu-
ració del curs 2024-2025 del 
Club de lectura de la Biblio-
teca de la Llagosta. El tret de 
sortida literari va tenir lloc el 
18 de setembre a Can Pelegrí 
i va comptar amb la presència 
de l’escriptor Aureli Vázquez 
per parlar de la seva novel·la 
històrica La mujer del miliciano. 
El mateix autor ja va ser a la 

Biblioteca el mes de gener per 
presentar la novel·la, que està 
ambientada en la Barcelona de 
la Guerra Civil. Conchi Fernán-
dez, responsable del Club de 
lectura de la Biblioteca, va pre-
sentar el programa d’activitats 
de la tardor de 2024. El pròxim 
llibre del Club de lectura serà 
Mujeres raras y antiguas, de l’es-
criptora local Sandra Pequerul, 
el 9 d’octubre. - J.L. Rodríguez

EDUCACIÓ
L’Escola Bressol Municipal Cucutras té un centenar d’inscrits

1.701 alumnes van començar  
el nou curs amb normalitat
L’alumnat de la Llagosta 
d’educació infantil, primària 
i secundària va començar les 
classes el 10 de setembre amb 
normalitat. En total, aquest 
curs hi ha 1.701 alumnes a la 
Llagosta, que es distribueixen 
en 349 en educació infantil 
-100 d’aquests són del primer 
cicle no obligatori a l’Escola 
Bressol Cucutras-, 721 en edu-
cació primària i 631 en educa-
ció secundària.
Per centres, en el segon cicle 
d’educació infantil i d’educació 
primària hi ha 203 alumnes a 
l’Escola Sagrada Família; 310, 
a l’Escola Joan Maragall; 283, a 
Les Planes; i 174 a la Gilpe. Pel 
que fa a l’educació secundària, 
a l’Institut Marina hi ha 505 
alumnes; i a la Balmes, 109. A 
l’Escola Bressol Cucutras, que 
consta dels tres primers cur-

El primer dia de classe a les portes de l’Escola Joan Maragall.

sos d’educació infantil i que no 
és educació obligatòria, hi ha 
100 infants i tan sols queden 
set places lliures en i1. Aquest 
curs han començat una nova 

etapa escolar 83 alumnes a 
i3; 112, a primer de primària; 
i 140, a primer de secundària. 
A i0 han iniciat l’Escola Bressol 
8 infants. - José Luis Rodríguez

CULTURA

Acte de fi  de curs de la Casa de Andalucía
La Casa de Andalucía va oferir 
el 13 de juliol al Centre Cultu-
ral un espectacle de ball i un 
recital de guita rra que va servir 
per tancar el curs. Primer de 
tot hi va haver les actuacions 
dels quadres de ball Meritxell, 
Cristina i Azahar Flamenco i 
de la cantant Rocío Ramírez. 
Després es va fer el recital de 
guitarra, que va aplegar més 
de 30 guitarristes, alumnes de 
David Jiménez. El grup Sevi-
llanía i altres cantants també 
van actuar. - X. Herrero

SOCIETAT

Aprovada una modifi cació
sobre el sector de la Miralda
L’Ajuntament de la Llagosta va 
aprovar de forma inicial una 
modifi cació puntual del Pla 
General d’Ordenació Urbana 
de la Llagosta en l’àmbit de la 
Miralda. Aquest va ser el punt 
més destacat del ple ordinari 
de setembre. A la Miralda,  si-
tuada en gran part en els te-
rrenys que ocupava Capresa, 
està previst crear una gran 
zona verda i construir 200 ha-
bitatges, 75 dels quals seran 
en règim de protecció. La zona 
verda prevista als terrenys de 

la Miralda connectarà amb el 
Parc Popular. També es farà 
una connexió amb la plaça de 
l’Alcalde Francisco Javier Ser-
rano per tal d’integrar aquest 
espai al tractament de la nova 
zona verda.
Durant el ple també es va apro-
var l’acord d’adhesió de l’Ajun-
tament de la Llagosta al Proto-
col del Departament d’Interior 
de la Generalitat de seguretat 
contra les violències sexuals 
en entorns d’oci, espai públic i 
transports. - J. Cintas
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MEDI AMBIENT

Humana recupera més de 
51.000 peces de roba usada
Durant el primer semestre de 
2024 es van recollir a la Llagos-
ta unes 19 tones de roba usa-
da. Humana Fundación Pueblo 
para Pueblo ha informat que, 
en total, en aquests sis primers 
mesos de l’any van recuperar 
51.500 peces de roba.
Segons l’entitat sense ànim 
de lucre, amb la gestió de la 
roba usada s’ha evitat l’emis-
sió de 116 tones de CO2. A 
més, afegeix que la recupera-
ció d’aquest material ajuda a la 
creació d’ocupació i la posada 

en marxa de projectes de coo-
peració i programes socials. 
Els 19.118 kg de residu tèxtil 
recollits de gener a juny es van  
dipositar als deu contenidors 
que Humana té instal·lats a la 
nostra localitat. El 90% de la 
roba de la qual es desfan els 
veïns i veïnes de la Llagosta 
té una segona vida gràcies a 
la reutilització i el reciclatge. 
La roba es classifi ca posterior-
ment a la planta de preparació 
per a la reutilització que Hu-
mana té a l’Ametlla. - X.H.

SOCIETAT

50 persones van donar sang 
en la captació de Festa Major
La captació de sang de Festa 
Major de la Llagosta, realitzada 
el 3 de setembre, va aconseguir 
50 donacions de sang, nou de 
plasma i cinc de medul·la òs-
sia. Catorze persones més es 
van apropar al Centre Cultural, 
però no van poder donar-hi per 
diversos motius.
Si es fa una comparació amb 
les dades de la campanya de 
Festa Major de l’any passat, el 

nombre de donacions ha bai-
xat considerablement, ja que 
s’ha passat de les 95 a les 50. 
Aquest és el segon descens im-
portant de l’any, perquè al juliol 
van baixar de les 84 del 2023 a 
les 57 del 2024.
La pròxima visita del Banc de 
Sang a la Llagosta està previs-
ta per al dimarts 5 de novem-
bre. Serà la darrera de l’any a la 
nostra localitat. - X.H.

L’Ajuntament va aprovar en el 
ple de juliol el projecte execu-
tiu de rehabilitació i adequa-
ció de Can Baqué. El pressu-
post d’aquesta actuació, que 
compta amb ajudes del Fons 
Europeu Next Generation, és 
d’1.852.336,72 euros. 
Les obres tindran un període 
d’execució d’uns dotze mesos. 
Can Baqué hauria d’estar reha-
bilitada a tot tardar el mes de 
març del 2026. Segons el regi-
dor de Planifi cació Estratègi-
ca i Urbanisme, Marc Ruiz, el 
projecte “manté el caràcter 
patrimonial de la masia de 
Can Baqué, a més incloent 
moltes partides i millorant 
molt l’efi ciència energètica 
de l’edifi ci, de fet es plante-
ja que tingui una qualifi ca-
ció A, que seria la màxima”. 
El document contempla que la 
masia tingui els usos aprovats 
en el procés participatiu (la 
seu de l’Escola Municipal de 
Música) i altres usos de l’Ajun-
tament.

Vecasa-La Concòrdia

A la sessió plenària es va apro-
var per unanimitat l’estudi de 
regeneració urbana del sector 
Vecasa-La Concòrdia, que ha 
estat elaborat amb la col·labo-
ració de la Diputació de Bar-
celona. Aquest estudi fa una 
diagnosi de la zona i contem-
pla les estratègies a seguir per 

SOCIETAT
El pressupost de les obres és de més d’1,8 milions d’euros

Aprovat el projecte executiu 
de la masia de Can Baqué

regenerar-la urbanísticament. 
Per fer aquest document tam-
bé es va realitzar un procés 
participatiu amb la ciutadania 
i amb l’Escola Les Planes.
L’estudi contempla vuit fases 
que s’aniran plantejant de 
forma progressiva. Segons va 
explicar el regidor de l’Agenda 
2030, Marc Ruiz, “com és un 
àmbit urbanístic molt gran 
i la inversió que suposaria 
poder fer totes aquestes 
actuacions seria molt més 
gran que el propi pressu-
post de l’Ajuntament d’un 
any, s’ha plantejat fer-ho 
per fases”.
El Ple va aprovar per unani-
mitat de forma inicial el regla-
ment regulador del servei mu-

nicipal de subministrament 
d’aigua potable a la Llagosta. 
El document fi ns ara vigent 
és de l’any 1980 i el nou re-
glament recull els canvis que 
s’han produït en els darrers 
anys en les diferents norma-
tives europees, espanyoles i 
catalanes.
A la sessió plenària van que-
dar establertes les festes lo-
cals per al 2025, que seran 
el dimecres 19 de març i el 
divendres 12 de setembre. 
També va quedar aprovat l’in-
forme d’Adif que tracta sobre 
la supressió del pas a nivell de 
la línia R-3. Aquest és un trà-
mit previ per poder redactar 
el projecte per eliminar aquest 
pas. - Xavi Herrero

Façana de Can Baqué.

La Llagosta va commemorar la 
Diada de Catalunya amb l’acte 
institucional de la hissada de 
la senyera als pals ofi cials de 
l’edifi ci de l’Ajuntament acom-
panyada de la interpretació 
dels Segadors.
El president del CD La Con-
cordia, Iván Beas, va hissar la 
bandera amb motiu de la ce-
lebració del 50è aniversari de 
l’entitat. L’acte institucional va 
comptar amb la presència de 
regidors i regidores de totes 
les formacions representades 
al Consistori de la Llagosta 
(PSC, LLEC i ERC), excepte el 
PP. - J.L.R.B.

POLÍTICA

La Llagosta va celebrar la Diada

¿VENDES O ALQUILAS TU CASA? ¡HAZLO CON NOSOTROS!
Atención y asesoramiento personalizado

Compra-venta de inmuebles
Alquileres
Promoción del inmueble

Cédulas de habitabilidad
Certificados energéticos

¡SÍGUENOS!      finquesenalma
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La Festa Major de 2024 en imatges

Tribut a Estopa.

Espectacle de fi  de festa amb Airshow. 

Dinar d’homenatge a la gent gran.

El pregó, amb els Saltats i els Volats.

Festa de l’escuma amb Jordi Callau.

Paella popular de la Murga. 
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Bingo musical dels Volats.

Recuperació del Correfoc.

Música amb els VIPS.Futbolí de l’Esplai Dijoc.

Festa dels Saltats. Sangriada. Jornades Folklòriques.
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El primer equip del Club Es-
portiu La Llagosta va guanyar 
dissabte contra l’Espluguenc 
B per 2 a 1 i confi rma el bon 
inici de la temporada després 
d’empatar en la primera jor-
nada al camp del Can Vidalet 
B (1-1).
Contra l’Espluguenc B, en la 
primera part, el duel va ser 
molt igualat. El marcador no 
es va moure fi ns al minut 73, 
quan els visitants van avan-
çar-se després d’un servei de 
córner. El gol de l’Espluguenc 
B va activar l’equip llagostenc,  
que, en dos minuts, va empa-
tar en un xut de falta d’Albert 
Corzo i, poc abans del fi nal, va 
fer el defi nitiu 2 a 1 en un bon 
remat d’Iván Vicente. Des-
prés l’àrbitre va expulsar Ru-
bén, per doble targeta groga, 
i un jugador i l’entrenador de 
l’equip rival per protestar.
La Llagosta ocupa el vuitè 
lloc al grup 11 de la Tercera 
Catalana amb 4 punts. “Crec 
que hem fet un bon inici de 

Jugadors de la Llagosta i de l’Espluguenc B es disputen una pilota.

FUTBOL

Bon inici de temporada del 
Club Esportiu La Llagosta Arnau Aguilera, de 24 anys, 

és el nou president de l’Hand-
bol Club Vallag després de la 
marxa de José Aguilera, que 
encadenava una dècada com 
a màxim mandatari. Arnau 
Aguilera, que és fi ll de José, 
també és jugador del sènior 
masculí i és l’entrenador de 
l’absolut femení.
El relleu a la directiva es va fer a 
principis de setembre amb Ar-
nau Aguilera com a nou presi-
dent. “Volem formar equips 
de base per fer un absolut 

masculí potent per intentar 
pujar a la Lliga Catalana i, 
enguany, per primer cop te-
nim un absolut femení, que 
també el volem poten ciar”, 
diu  Aguilera, que assegura que 
“volem entrar a les escoles 
per formar als infants”.
La directiva està formada tam-
bé per Ángel Gómez, com a 
vicepresident; Juan Sandoval, 
secretari; i diferents vocals, 
Javi Iglesias, Ramón López i 
Juan Manuel Rodríguez. - J.L. 
Rodríguez Beltrán

HANDBOL

Arnau Aguilera, nou president 
de l’Handbol Club Vallag

temporada amb un empat 
i una victòria. Això demos-
tra que l’equip és competi-
tiu en la nova categoria”, ha 
assenyalat Antonio Rísquez, 
president del Club Esportiu 
La Llagosta i que dissabte va 
exercir d’entrenador per l’ex-
pulsió en la primera jornada 

del tècnic, José Maria Corzo. 
El pròxim partit de La Lla-
gosta serà diumenge al camp 
del primer classifi cat, l’Atlètic 
Ibèria, que ha guanyat en les 
dues primeres jornades con-
tra el Sant Ignasi 6 a 2 i el Sec-
tor Montserra tina B per 1 a 5. 
- José Luis Rodríguez Beltrán

Un centenar de persones van 
participar l’11 de setembre en 
la Vibe Skate Party, que va or-
ganitzar el Vibe Skatefamilia 
a l’Skatepark del Parc Popular. 
L’activitat va consistir en una 
exhibició d’skate entre les 11 
i les 19 hores i va aplegar a 
moltes persones d’altres loca-
litats de Catalunya i també van 
apropar-se fi ns a la Llagosta 
riders d’Andorra. D’entre les 
accions programades, l’entitat 
de la nostra localitat va cele-

brar una competició de salts en 
la piràmide de l’Skatepark i els 
guanyadors van ser Joan Gui-
nart i Merlín, que són dos pa-
tinadors experts. “En total van 
participar en el concurs més 
d’una vintena de persones i 
el nivell va ser molt alt. Els 
dos guanyadors van fer uns 
salts en baixada amb la bara-
na, que van agradar molt als 
jutges”, explicava Marc Torre-
blanca, vicepresident del Vibe 
Skatefamilia. - J.L. Rodríguez

SKATEBOARDING

Un centenar de persones, en 
l’exhibició del Vibe Skatefamilia

El sènior A del FS Unión Lla-
gostense s’ha reforçat aquesta 
temporada amb tres jugadors 
que procedeixen dels altres 
dos equips amateurs de l’en-
titat, que militen a la Tercera 
Catalana. L’equip dirigit per 
Jordi Pavón té com a objectiu 
consolidar un grup potent de 
jugadors amb la voluntat de, 
novament, lluitar per l’ascens.
Les tres incorporacions del 
sènior A són Óscar Cubero, 
que ha estat jugant al B on va 
ser l’any passat una peça fo-
namental per guanyar el títol 
de lliga; Álex Bayón, que s’ha 
format al club i és una de les 
joves promeses; i Mohamed 
Addahlali, que l’any passat 
amb el B va marcar 22 gols en 
22 partits. La plantilla ha patit 
dues baixes sensibles, Sergio 
Saavedra i Marc Navajas, que 
era el capità i ha decidit penjar 
les botes. Tampoc segueixen 
al primer equip Patxi Heredia 
i Manel Cruz, perquè enguany 

Imatge d’arxiu d’un partit del sènior A.

FUTBOL SALA

El FS Unión Llagostense
es reforça amb tres jugadors

reforçaran el sènior B, que di-
rigirà novament Dani Muñido, 
a la Tercera Catalana, amb 
l’objectiu d’intentar lluitar pel 
títol de lliga. 
El sènior masculí A iniciarà 
la lliga el 19 d’octubre a les 
19.15 h al CEM El Turó contra 

l’Alian ça Mataró C. El sènior 
masculí C, a la Tercera Cata-
lana, serà dirigit per Fernando 
Ruiz, que l’any passat va entre-
nar el juvenil B. L’objectiu del 
tercer equip masculí és donar 
sortida als joves jugadors de la 
base. -  José Luis Rodríguez 

Arnau Aguilera.
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Des de quan patines?
Des de ben petit sempre m’ha agradat 
patinar, però ho feia amb els patins 
en línia. El meu tiet jugava a hoquei 
i em va enganxar. Fins que no vaig 
ser més gran, no vaig començar amb 
l’skateboarding. Va ser de casualitat 
amb un amic, el Pablo. Vam comen-
çar a patinar i al poc temps va obrir 
una primera botiga d’skate. Quan ens 
vam adonar, ja portàvem uns quants 
anys fent skate. 

Què t’atrau de l’skate?
La llibertat que tens, perquè és un es-
port individual i és infi nit. Segons la 
creativitat que tu tinguis, pots fer el 
que tu vulguis.

On vas començar a patinar?
Quan vaig començar, només hi havia 
les rampes del costat de l’ambulatori 
i dues o tres places... però ens feien 
fora. Al poc temps, hi havia una zona 
d’skate molt petita, en les mateixes 
rampes. Ens va semblar la bomba 
perquè el projecte el vam promoure 
nosaltres. Va ser molt bonic. 

Com heu viscut el procés del nou 
skatepark?
L’alcalde Óscar Sierra va fer un direc-
te per internet i va explicar el projec-
te dels pressupostos participatius, 
on la gent tenia que votar. Un de no-
saltres va veure el directe, de casuali-

Fa poc s’ha sumat al grup una noia, 
que li està donant molta canya a 
l’skate. Cada vegada hi ha més noies, 
però hi ha menys que nois, desafor-
tunadament. Al fi nal, és un esport 
complicat ja siguis noi o noia. 

Per què us ha canviat la vida?
L’skate no és un esport, és un estil de 
vida. Des que vaig començar a pati-
nar, és quan es va formar la meva 
personalitat. Els meus gustos musi-
cals o la manera de vestir... ho és tot. 
L’skate és la meva vida, fa molts anys 
que el practico. 

Què és el més complicat?
El més complicat és durar molts anys 
fent skate perquè és un esport molt 
físic, caus moltes vegades. Hi ha gent 
que deixa de patinar perquè estàs tot 
el dia caient al terra per fer un parell 
de trucs. T’ha d’agradar molt. Si no et 
caus, no aprens. És dur físicament i 
psicològica, hi ha tardes que no pots 
patinar perquè no et surt res. Al fi nal 
compensa, és un esport molt bonic.   

Els membres del Vibe Skatefami-
lia, on us vau conèixer?
Som tots de la Llagosta i ens conei-
xíem de l’institut. Vam començar a 
rodar junts des que hi havia l’ante-
rior skatepark. Cada vegada vam ser 
més amics i fi ns al dia d’avui, com 
una colla. 

tat, i vam demanar fer un nou skate-
park. Va ser una bogeria. Finalment, 
el nostre projecte va ser un dels gua-
nyadors i vam seguir tot el procés, 
fent reunions amb els arquitectes pel 
disseny i amb l’empresa que el faria. 

Quines característiques té l’skate-
park?
Nosaltres no estàvem acostumats a 
tenir un bon skatepark, el que hi ha-
via abans era bastant precari. El que 
hi ha ara és molt modern i té rampes 
per al nivell d’iniciació, intermig i 
més avançat. Qui vulgui aprendre a 
patinar pot començar a la Llagosta 
i pot arribar fi ns on vulgui. Abarca 
molts nivells. Nosaltres tenim un ni-
vell mitjà-avançat i, sincerament, no 
ens l’acabem. Podem fer de tot, bara-
nes, baixades o calaixos. Hi ha més o 
menys de tot. 

Què aporta l’skatepark a l’entitat?
Ens aporta les hores que ens passem 
a l’skatepark amb diversió. Des que 
hi ha el nou skatepark, hi ha molts 
joves que s’han interessat per aquest 
esport i, per a nosaltres, que un nen, 
per exemple de 6 anys pugui gaudir 
tant com el que portem nosaltres, 
és el millor. L’skate ens ha canviat la 
vida i seria bonic que aquest nen ho 
pogués dir en uns anys. 

Hi ha moltes noies?

Sou com una família?
No som com una família, som una 
família. Vibe és una paraula anglesa 
que signifi ca vibra, de bones vibra-
cions que és allò que ens identifi ca 
més. Patinem per passar-nos-ho bé. 

No feu competicions?
Les competicions les tenim més 
aparcades, no acostumem a compe-
tir. Anem a altres skateparks, però 
per veure als amics. 

Quins plans teniu?
Ens hem associat ara amb Skatia, que 
és la millor escola d’skate de Catalu-
nya en l’actualitat. La idea és mun-
tar la nostra escola d’skateboarding 
al mateix skatepark, ja sigui com a 
campus o escola. Volem fer també 
activitats extraescolars als col·legis i 
classes particulars. Volem fer que el 
màxim de persones coneguin l’skate 
i ensenyar els valors d’aquest esport 
minoritari. Això sí, des que és un 
esport olímpic, des de Tòquio l’any 
2021, s’ha fet més conegut. - José 
Luis R odrígue z Beltrán

Marc Torreblanca, de 33 anys, és l’actual 
vicepresident del Vive Skatefamilia i un 
dels impulsors de l’entitat, que es va fundar 
a principis d’any. Des de petit, el llagostenc 
ha estat un apassionat de l’skateboarding i 
vol que aquest esport sigui una referència 
per a les noves generacions del municipi. 

Marc Torreblanca

“L’skate no és un 
esport, és un estil de 
vida que va formar 
la meva personalitat” 

Pots veure 
el vídeo de 
l’entrevista 
escanejant 
aquest codi
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El primer equip del Club Es-
portiu La Llagosta va guanyar 
dissabte contra l’Espluguenc 
B per 2 a 1 i confi rma el bon 
inici de la temporada després 
d’empatar en la primera jor-
nada al camp del Can Vidalet 
B (1-1).
Contra l’Espluguenc B, en la 
primera part, el duel va ser 
molt igualat. El marcador no 
es va moure fi ns al minut 73, 
quan els visitants van avan-
çar-se després d’un servei de 
córner. El gol de l’Espluguenc 
B va activar l’equip llagostenc,  
que, en dos minuts, va empa-
tar en un xut de falta d’Albert 
Corzo i, poc abans del fi nal, va 
fer el defi nitiu 2 a 1 en un bon 
remat d’Iván Vicente. Des-
prés l’àrbitre va expulsar Ru-
bén, per doble targeta groga, 
i un jugador i l’entrenador de 
l’equip rival per protestar.
La Llagosta ocupa el vuitè 
lloc al grup 11 de la Tercera 
Catalana amb 4 punts. “Crec 
que hem fet un bon inici de 

Jugadors de la Llagosta i de l’Espluguenc B es disputen una pilota.

FUTBOL

Bon inici de temporada del 
Club Esportiu La Llagosta Arnau Aguilera, de 24 anys, 

és el nou president de l’Hand-
bol Club Vallag després de la 
marxa de José Aguilera, que 
encadenava una dècada com 
a màxim mandatari. Arnau 
Aguilera, que és fi ll de José, 
també és jugador del sènior 
masculí i és l’entrenador de 
l’absolut femení.
El relleu a la directiva es va fer a 
principis de setembre amb Ar-
nau Aguilera com a nou presi-
dent. “Volem formar equips 
de base per fer un absolut 

masculí potent per intentar 
pujar a la Lliga Catalana i, 
enguany, per primer cop te-
nim un absolut femení, que 
també el volem poten ciar”, 
diu  Aguilera, que assegura que 
“volem entrar a les escoles 
per formar als infants”.
La directiva està formada tam-
bé per Ángel Gómez, com a 
vicepresident; Juan Sandoval, 
secretari; i diferents vocals, 
Javi Iglesias, Ramón López i 
Juan Manuel Rodríguez. - J.L. 
Rodríguez Beltrán

HANDBOL

Arnau Aguilera, nou president 
de l’Handbol Club Vallag

temporada amb un empat 
i una victòria. Això demos-
tra que l’equip és competi-
tiu en la nova categoria”, ha 
assenyalat Antonio Rísquez, 
president del Club Esportiu 
La Llagosta i que dissabte va 
exercir d’entrenador per l’ex-
pulsió en la primera jornada 

del tècnic, José Maria Corzo. 
El pròxim partit de La Lla-
gosta serà diumenge al camp 
del primer classifi cat, l’Atlètic 
Ibèria, que ha guanyat en les 
dues primeres jornades con-
tra el Sant Ignasi 6 a 2 i el Sec-
tor Montserra tina B per 1 a 5. 
- José Luis Rodríguez Beltrán

Un centenar de persones van 
participar l’11 de setembre en 
la Vibe Skate Party, que va or-
ganitzar el Vibe Skatefamilia 
a l’Skatepark del Parc Popular. 
L’activitat va consistir en una 
exhibició d’skate entre les 11 
i les 19 hores i va aplegar a 
moltes persones d’altres loca-
litats de Catalunya i també van 
apropar-se fi ns a la Llagosta 
riders d’Andorra. D’entre les 
accions programades, l’entitat 
de la nostra localitat va cele-

brar una competició de salts en 
la piràmide de l’Skatepark i els 
guanyadors van ser Joan Gui-
nart i Merlín, que són dos pa-
tinadors experts. “En total van 
participar en el concurs més 
d’una vintena de persones i 
el nivell va ser molt alt. Els 
dos guanyadors van fer uns 
salts en baixada amb la bara-
na, que van agradar molt als 
jutges”, explicava Marc Torre-
blanca, vicepresident del Vibe 
Skatefamilia. - J.L. Rodríguez

SKATEBOARDING

Un centenar de persones, en 
l’exhibició del Vibe Skatefamilia

El sènior A del FS Unión Lla-
gostense s’ha reforçat aquesta 
temporada amb tres jugadors 
que procedeixen dels altres 
dos equips amateurs de l’en-
titat, que militen a la Tercera 
Catalana. L’equip dirigit per 
Jordi Pavón té com a objectiu 
consolidar un grup potent de 
jugadors amb la voluntat de, 
novament, lluitar per l’ascens.
Les tres incorporacions del 
sènior A són Óscar Cubero, 
que ha estat jugant al B on va 
ser l’any passat una peça fo-
namental per guanyar el títol 
de lliga; Álex Bayón, que s’ha 
format al club i és una de les 
joves promeses; i Mohamed 
Addahlali, que l’any passat 
amb el B va marcar 22 gols en 
22 partits. La plantilla ha patit 
dues baixes sensibles, Sergio 
Saavedra i Marc Navajas, que 
era el capità i ha decidit penjar 
les botes. Tampoc segueixen 
al primer equip Patxi Heredia 
i Manel Cruz, perquè enguany 

Imatge d’arxiu d’un partit del sènior A.

FUTBOL SALA

El FS Unión Llagostense
es reforça amb tres jugadors

reforçaran el sènior B, que di-
rigirà novament Dani Muñido, 
a la Tercera Catalana, amb 
l’objectiu d’intentar lluitar pel 
títol de lliga. 
El sènior masculí A iniciarà 
la lliga el 19 d’octubre a les 
19.15 h al CEM El Turó contra 

l’Alian ça Mataró C. El sènior 
masculí C, a la Tercera Cata-
lana, serà dirigit per Fernando 
Ruiz, que l’any passat va entre-
nar el juvenil B. L’objectiu del 
tercer equip masculí és donar 
sortida als joves jugadors de la 
base. -  José Luis Rodríguez 

Arnau Aguilera.
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Des de quan patines?
Des de ben petit sempre m’ha agradat 
patinar, però ho feia amb els patins 
en línia. El meu tiet jugava a hoquei 
i em va enganxar. Fins que no vaig 
ser més gran, no vaig començar amb 
l’skateboarding. Va ser de casualitat 
amb un amic, el Pablo. Vam comen-
çar a patinar i al poc temps va obrir 
una primera botiga d’skate. Quan ens 
vam adonar, ja portàvem uns quants 
anys fent skate. 

Què t’atrau de l’skate?
La llibertat que tens, perquè és un es-
port individual i és infi nit. Segons la 
creativitat que tu tinguis, pots fer el 
que tu vulguis.

On vas començar a patinar?
Quan vaig començar, només hi havia 
les rampes del costat de l’ambulatori 
i dues o tres places... però ens feien 
fora. Al poc temps, hi havia una zona 
d’skate molt petita, en les mateixes 
rampes. Ens va semblar la bomba 
perquè el projecte el vam promoure 
nosaltres. Va ser molt bonic. 

Com heu viscut el procés del nou 
skatepark?
L’alcalde Óscar Sierra va fer un direc-
te per internet i va explicar el projec-
te dels pressupostos participatius, 
on la gent tenia que votar. Un de no-
saltres va veure el directe, de casuali-

Fa poc s’ha sumat al grup una noia, 
que li està donant molta canya a 
l’skate. Cada vegada hi ha més noies, 
però hi ha menys que nois, desafor-
tunadament. Al fi nal, és un esport 
complicat ja siguis noi o noia. 

Per què us ha canviat la vida?
L’skate no és un esport, és un estil de 
vida. Des que vaig començar a pati-
nar, és quan es va formar la meva 
personalitat. Els meus gustos musi-
cals o la manera de vestir... ho és tot. 
L’skate és la meva vida, fa molts anys 
que el practico. 

Què és el més complicat?
El més complicat és durar molts anys 
fent skate perquè és un esport molt 
físic, caus moltes vegades. Hi ha gent 
que deixa de patinar perquè estàs tot 
el dia caient al terra per fer un parell 
de trucs. T’ha d’agradar molt. Si no et 
caus, no aprens. És dur físicament i 
psicològica, hi ha tardes que no pots 
patinar perquè no et surt res. Al fi nal 
compensa, és un esport molt bonic.   

Els membres del Vibe Skatefami-
lia, on us vau conèixer?
Som tots de la Llagosta i ens conei-
xíem de l’institut. Vam començar a 
rodar junts des que hi havia l’ante-
rior skatepark. Cada vegada vam ser 
més amics i fi ns al dia d’avui, com 
una colla. 

tat, i vam demanar fer un nou skate-
park. Va ser una bogeria. Finalment, 
el nostre projecte va ser un dels gua-
nyadors i vam seguir tot el procés, 
fent reunions amb els arquitectes pel 
disseny i amb l’empresa que el faria. 

Quines característiques té l’skate-
park?
Nosaltres no estàvem acostumats a 
tenir un bon skatepark, el que hi ha-
via abans era bastant precari. El que 
hi ha ara és molt modern i té rampes 
per al nivell d’iniciació, intermig i 
més avançat. Qui vulgui aprendre a 
patinar pot començar a la Llagosta 
i pot arribar fi ns on vulgui. Abarca 
molts nivells. Nosaltres tenim un ni-
vell mitjà-avançat i, sincerament, no 
ens l’acabem. Podem fer de tot, bara-
nes, baixades o calaixos. Hi ha més o 
menys de tot. 

Què aporta l’skatepark a l’entitat?
Ens aporta les hores que ens passem 
a l’skatepark amb diversió. Des que 
hi ha el nou skatepark, hi ha molts 
joves que s’han interessat per aquest 
esport i, per a nosaltres, que un nen, 
per exemple de 6 anys pugui gaudir 
tant com el que portem nosaltres, 
és el millor. L’skate ens ha canviat la 
vida i seria bonic que aquest nen ho 
pogués dir en uns anys. 

Hi ha moltes noies?

Sou com una família?
No som com una família, som una 
família. Vibe és una paraula anglesa 
que signifi ca vibra, de bones vibra-
cions que és allò que ens identifi ca 
més. Patinem per passar-nos-ho bé. 

No feu competicions?
Les competicions les tenim més 
aparcades, no acostumem a compe-
tir. Anem a altres skateparks, però 
per veure als amics. 

Quins plans teniu?
Ens hem associat ara amb Skatia, que 
és la millor escola d’skate de Catalu-
nya en l’actualitat. La idea és mun-
tar la nostra escola d’skateboarding 
al mateix skatepark, ja sigui com a 
campus o escola. Volem fer també 
activitats extraescolars als col·legis i 
classes particulars. Volem fer que el 
màxim de persones coneguin l’skate 
i ensenyar els valors d’aquest esport 
minoritari. Això sí, des que és un 
esport olímpic, des de Tòquio l’any 
2021, s’ha fet més conegut. - José 
Luis R odrígue z Beltrán

Marc Torreblanca, de 33 anys, és l’actual 
vicepresident del Vive Skatefamilia i un 
dels impulsors de l’entitat, que es va fundar 
a principis d’any. Des de petit, el llagostenc 
ha estat un apassionat de l’skateboarding i 
vol que aquest esport sigui una referència 
per a les noves generacions del municipi. 

Marc Torreblanca

“L’skate no és un 
esport, és un estil de 
vida que va formar 
la meva personalitat” 

Pots veure 
el vídeo de 
l’entrevista 
escanejant 
aquest codi
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3 octubre
CARRERAS ARBAT

4 - 10 octubre
NADAL 

11 - 17 octubre
CALVO SÁNCHEZ

18 - 24 octubre
CARRERAS ARBAT

25 - 31 octubre
IGLESIAS 

1 - 7 novembre
NADAL

NADAL
Primer de Maig, 28
(93 560 04 50)

CARRERAS ARBAT
Antoni Baqué, 3
(93 560 42 44)

CALVO SÁNCHEZ
Concòrdia, 1
(93 560 18 16)

IGLESIAS
11 de Setembre, 65
(93 031 49 48)

FARMÀCIES DE GUÀRDIATELÈFONS D’INTERÈS

Ajuntament  93 560 39 11

OAC  93 560 39 11

Emergències 112
Bombers 112
Mossos d’Esquadra 112
Policia Local 93 574 08 08

Violència de gènere  016

Assetjament escolar   
 900 018 018

CAP La Llagosta 93 574 98 10   
Urgències  93 574 92 66
CatSalut Respon    061
Can Pelegrí  93 548 01 89 
CIRD  93 560 39 11
Biblioteca  93 545 15 41
Escola de Música  93 548 01 89
Casal d’Avis  93 574 27 46
Nou Casal  93 574 29 19
CEM El Turó  93 545 15 50
Deixalleria  93 544 85 81
Agbar (aigua)  93 574 27 68
Taxis   630 88 12 50

NÚM 20 / Abril 2020“És preciós veure que cada cop hi ha 
més esports diferents a la Llagosta”

Com compagina la política amb l’esport de 
l’elit?
Em vaig vincular a la política per l’alcalde Óscar 
Sierra, que em va dir que podia aportar molt al 
teixit esportiu del municipi. Òbviament quan 
em demanen ajudar a l’esport del meu poble, 
que l’he gaudit tantíssim des de petit, he inten-
tat posar tot de la meva part per compaginar-ho. 
Jo viat jo moltíssim i tinc horaris especials i hi ha 
vegades que no puc anar als plens, però el treball 
diari el porto al dia amb els tècnics municipals. 

Com afronta el segon mandat?
El primer mandat va estar marcat per la Co-
vid-19 amb mesures urgents i d’emergència. 
Van ser moments crítics per a l’esport. Tot va ser 
afrontar la crisi i recuperar-nos d’això. En aquest 

segon mandat puc tenir una relació quotidiana i 
normal amb les entitats. Potser ara he après més 
a confi ar més en els tècnics municipals. Estic 
content i segueixo aprenent cada dia. 

Què creu que pot aportar a la política?
Sobretot a l’hora de dinamitzar i donar fl uïdesa a 
les necessitats esportives del municipi, com ara 
amb l’horari de les pistes de les instal·lacions o 
els clubs que necessiten suport. He viscut com 
es practica l’esport en molts emplaçaments di-
ferents, així que tinc més fl exibilitat per trobar 
una solució per totes les vivències viscudes. Tot 
i que potser hi ha vegades que no és fàcil fer en-
tendre que una decisió nova és la correcta, per-
què fi ns ara mai s’havia fet així.  

Quina valoració fa de l’esport de la Llagosta?
Està bé, tot i que òbviament sempre hi ha coses 
a millorar. Ens agradaria tenir més instal·la cions 
per oferir més fl exibilitat a la gran quantitat 
d’equips i esportistes que tenim. És preciós veu-
re que cada vegada hi ha més esports diferents. 
Hem de treballar perquè les instal·lacions siguin 
millors per donar cabuda a tots els esports que 
tenim. Tenim una bona salut esportiva i a l’Ajun-
tament treballem per estar a l’altura de les enti-
tats. - José Luis Rodríguez 

Antonio García (PSC) 

Antonio García Robledo, de 40 anys, afronta 
el seu segon mandat com a regidor del Partit 
dels Socialistes de Catalunya a la Llagosta i 
porta la cartera de Planifi cació esportiva. En 
l’actualitat, compagina la tasca d’edil amb l’es-
port d’elit, perquè és jugador professional del 
BM Granollers, de la lliga Asobal. És un gran 
afi cionat a l’esport, a dibuixar i a passar molts 
moments amb la família. 

AGENDA Octubre
INSCRIPCIONS CURSOS DE BALL
Dilluns, dimarts i dimecres, de 19 a 
21 h, al Centre Cultural o al telèfon 
615 921 733 (Alicia).
La Llagosta Club de Ball.

6 | DIUMENGE
SORTIDA DELS GEGANTS
Trobada gegantera a Ripollet.
Punt de trobada, a les 9 h, al Centre 
Cultural.
Colla Gegantera de la Llagosta.

6 | DIUMENGE
DIADA DE LA BICICLETA 
A les 10 h, des del Parc Popular.

17 | DIJOUS
XERRADA MOSSOS D’ESQUADRA. 
Informació, detecció i actuació 
davant del maltractament a la gent 
gran.
A les 10.30 h, al Casal d’Avis.

18 | DIVENDRES
22è CONCURS ESTATAL DE 
FOTOGRAFIA. Lliurament de premis.
A les 19 h, a Can Pelegrí.
Foto-Club La Llagosta.

19 | DISSABTE
TEATRE. El viento es salvaje, de Las 
Niñas de Cádiz.
Entrades a www.entrapolis.cat.
A les 20 h, al Centre Cultural.

19 I 20| DISSABTE I 
DIUMENGE 
CAP DE SETMANA CONTRA EL 
CÀNCER 
DISSABTE. Berenar solidari.
Música, animació, activitats 
infantils... 
De 16 a 20 h, pl. d’Antoni Baqué.
DIUMENGE. Caminada solidària.
Infantil, adults i sèniors.
Sortida a partir de les 9.30 h des de 
la plaça d’Antoni Baqué.
La Llagosta Contra el Càncer.

26 | DISSABTE
CAMINADA A L’ERMITA DE SANT 
CEBRIÀ DE CABANYES
Inscripcions al CEM El Turó.
Sortida a les 9.30 h CEM El Turó.

26 | DISSABTE
INTERCANVI CULTURAL
Amb el Centro cultural andaluz 
Perro de Paterna de Barcelona i 
els quadres de ball de la Casa de 
Andalucía.
A les 18 h, al Centre Cultural.
Casa de Andalucía de la Llagosta.

26 I 27 | DISSABTE I 
DIUMENGE
SORTIDA DEL GRUP DE BALL DE 
GITANES
Participació en la celebració de la 
5a Ciutat Gitanera.

9 | DIMECRES
CLUB DE LECTURA ESPECIAL 
Mujeres raras y antiguas, de Sandra 
Pequerul. Amb la presència de l’autora.
A les 19 h, a Can Pelegrí.

16 | DIMECRES
CLUB DE LECTURA 
Los incomprendidos, de Pedro Simón.
A les 18 h, a Can Pelegrí.

17 | DIJOUS
VISITA A LA CASA BATLLÓ 
Inscripcions a la Biblioteca.
Sortida a les 14 h.

25 | DIVENDRES
L’HORA DELS NADONS
Amb Un Conte al Sac. 
Per a infants de 0 a 3 anys.
A les 18 h, a Can Pelegrí.

ELS DIMARTS
L’HORA DEL CONTE
Amb Un Conte al Sac. 
Per a infants a partir dels 3 anys.
Dia 8. Juguem amb els contes.
Dia 15. Sense mots.
Dia 22. El árbol de los recuerdos.
Dia 29. Qui té por de les bruixes?
A les 18.15 h, a Can Pelegrí.

AGENDA BIBLIOTECA
ACTIVITATS AMB INSCRIPCIÓ PRÈVIA
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VELA

La Llagosta participa en una 
jornada de vela adaptada
Tretze persones de la Llagosta 
van participar el 16 de juliol en 
una jornada de vela adaptada 
que es va fer a Mataró. L’Ajun-
tament es va sumar a aquesta 

iniciativa de la Diputació. Els 
participants de la nostra locali-
tat són membres de l’entitat lo-
cal Aspayfacos i de les Escoles 
d’Iniciació Esportiva. - J. Cintas

PATINATGE ARTÍSTIC
La llagostenca va aconseguir també una plata a l’Europeu

Paula Roman, tercera en el 
Mundial júnior de patinatge
Paula Roman, de la Llagosta 
i vinculada amb el CPA Ripo-
llet, es va penjar la medalla de 
bronze en els World Skate Ga-
mes 2024 de patinatge artístic, 
que es van celebrar al setem-
bre a Itàlia. L’esportista de la 
nostra localitat va participar 
amb èxit en el programa lliure 
júnior després d’assolir la ter-
cera màxima puntuació.
Roman va aconseguir el tercer 
millor registre en el programa 
curt i va mantenir aquesta po-
sició després de completar el 
programa llarg. D’aquesta ma-
nera, la llagostenca es va pen-
jar un bronze júnior en el seu 
primer any en la categoria.
L’esportista de la Llagosta ha 
completat una temporada per 
emmarcar en la categoria jú-
nior. Fa unes setmanes tam-
bé va penjar-se la medalla 

Paula Roman. 

de plata a l’Europeu júnior, 
que va celebrar-se a Portugal. 
Anteriorment, la patinado-
ra llagostenca havia guanyat 
el Campio nat d’Espanya i el 

Campionat de Catalunya. A 
més, va quedar subcampiona 
de les Sèries Internacionals de 
la Copa del Món a Itàlia. - José 
Luis R odrígue z Beltrán

FUTBOL SALA

La Concordia torna a tenir primer equip
El Club Deportivo La Concor-
dia recupera aquesta tempo-
rada el primer equip femení. 
Després de dos anys d’aturada, 
torna a l’activitat a la Primera 
Catalana amb la voluntat de 
recuperar en un futur el lloc a 
la Segona Divisió espanyola. El 
nou equip va arrencar la pre-
temporada el 13 de setembre.
El projecte estarà liderat per 
l’entrenador Xavi Coma, amb 
experiència en altres clubs 
com l’Sporting Montmeló, el 

Premià de Dalt, l’Alella o l’At-
lètic Català. “El projecte és 
engrescador perquè es vol 
intentar recuperar en uns 
anys la Segona Divisió es-
panyola. Hem d’anar pas a 
pas, primer consolidar la 
plantilla”, assenyala el tècnic, 
que com a principal objectiu 
d’enguany s’apunta “a la per-
manència a la Primera Cata-
lana, si després podem llui-
tar per l’ascens, ja veurem”. 
La plantilla de la Concordia ja 

suma gairebé una desena de 
jugadores. N’hi ha quatre que 
tornen a la disciplina blave-
ta,  Marta Coll, Estefa Jémez, 
Cinthia i Rocío. La voluntat de 
l’entrenador és comptar amb 
dotze jugadores abans de la 
primera jornada, que tindrà 
lloc el cap de setmana del 19 
i 20 d’octubre. “Comencem el 
projecte des de zero i el més 
complicat és formar una 
plantilla”, diu Coma. - José 
Luis Rodríguez Beltrán

FUTBOL

El CD Viejas Glorias s’estrena 
amb victòria contra el Vista Mar

El CD Viejas Glorias va estre-
nar-se a la Preferent amb una 
victòria al camp del Vista Mar 
Legends de Mataró. L’equip lla-
gostenc va imposar-se per 4 
a 5 amb un triplet de Cristian 
Fernández i les dianes de Cris-

tian López i Abel Fernández. El 
Viejas Glorias enceta una nova 
temporada amb la màxima 
ambició després de l’ascens 
de la passada campanya. En-
guany, torna a ser l’entrenador 
José Ortuño. - J.L. Rodríguez

 Gata en adopció
Penny

Per saber més de Penny posa’t en contacte amb nosaltres: 
animaletslallagosta@gmail.com o deixa les teves dades a GLITTERS 
(avinguda del  1r de maig, 9) o a FIL VERMELL (plaça de la Concòrdia, 1, botiga)

A Penny la vam recollir en un polígon industrial amb el seu germà, 
Sheldon. 

Al principi estava molt espantadissa i no es deixava tocar. Amb el 
temps, ha anat demostrant el seu veritable caràcter. D’entrada, es 
mostra tímida amb persones desconegudes, però a poc a poc, amb 
jocs i llaminadures te la vas guanyant.

Estem segurs que en una casa on se sentís més segura seria molt 
feliç. Li dónes una oportunitat?
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FARMÀCIES DE GUÀRDIATELÈFONS D’INTERÈS

Ajuntament  93 560 39 11

OAC  93 560 39 11

Emergències 112
Bombers 112
Mossos d’Esquadra 112
Policia Local 93 574 08 08

Violència de gènere  016

Assetjament escolar   
 900 018 018

CAP La Llagosta 93 574 98 10   
Urgències  93 574 92 66
CatSalut Respon    061
Can Pelegrí  93 548 01 89 
CIRD  93 560 39 11
Biblioteca  93 545 15 41
Escola de Música  93 548 01 89
Casal d’Avis  93 574 27 46
Nou Casal  93 574 29 19
CEM El Turó  93 545 15 50
Deixalleria  93 544 85 81
Agbar (aigua)  93 574 27 68
Taxis   630 88 12 50

NÚM 20 / Abril 2020“És preciós veure que cada cop hi ha 
més esports diferents a la Llagosta”

Com compagina la política amb l’esport de 
l’elit?
Em vaig vincular a la política per l’alcalde Óscar 
Sierra, que em va dir que podia aportar molt al 
teixit esportiu del municipi. Òbviament quan 
em demanen ajudar a l’esport del meu poble, 
que l’he gaudit tantíssim des de petit, he inten-
tat posar tot de la meva part per compaginar-ho. 
Jo viat jo moltíssim i tinc horaris especials i hi ha 
vegades que no puc anar als plens, però el treball 
diari el porto al dia amb els tècnics municipals. 

Com afronta el segon mandat?
El primer mandat va estar marcat per la Co-
vid-19 amb mesures urgents i d’emergència. 
Van ser moments crítics per a l’esport. Tot va ser 
afrontar la crisi i recuperar-nos d’això. En aquest 

segon mandat puc tenir una relació quotidiana i 
normal amb les entitats. Potser ara he après més 
a confi ar més en els tècnics municipals. Estic 
content i segueixo aprenent cada dia. 

Què creu que pot aportar a la política?
Sobretot a l’hora de dinamitzar i donar fl uïdesa a 
les necessitats esportives del municipi, com ara 
amb l’horari de les pistes de les instal·lacions o 
els clubs que necessiten suport. He viscut com 
es practica l’esport en molts emplaçaments di-
ferents, així que tinc més fl exibilitat per trobar 
una solució per totes les vivències viscudes. Tot 
i que potser hi ha vegades que no és fàcil fer en-
tendre que una decisió nova és la correcta, per-
què fi ns ara mai s’havia fet així.  

Quina valoració fa de l’esport de la Llagosta?
Està bé, tot i que òbviament sempre hi ha coses 
a millorar. Ens agradaria tenir més instal·la cions 
per oferir més fl exibilitat a la gran quantitat 
d’equips i esportistes que tenim. És preciós veu-
re que cada vegada hi ha més esports diferents. 
Hem de treballar perquè les instal·lacions siguin 
millors per donar cabuda a tots els esports que 
tenim. Tenim una bona salut esportiva i a l’Ajun-
tament treballem per estar a l’altura de les enti-
tats. - José Luis Rodríguez 

Antonio García (PSC) 

Antonio García Robledo, de 40 anys, afronta 
el seu segon mandat com a regidor del Partit 
dels Socialistes de Catalunya a la Llagosta i 
porta la cartera de Planifi cació esportiva. En 
l’actualitat, compagina la tasca d’edil amb l’es-
port d’elit, perquè és jugador professional del 
BM Granollers, de la lliga Asobal. És un gran 
afi cionat a l’esport, a dibuixar i a passar molts 
moments amb la família. 

AGENDA Octubre
INSCRIPCIONS CURSOS DE BALL
Dilluns, dimarts i dimecres, de 19 a 
21 h, al Centre Cultural o al telèfon 
615 921 733 (Alicia).
La Llagosta Club de Ball.

6 | DIUMENGE
SORTIDA DELS GEGANTS
Trobada gegantera a Ripollet.
Punt de trobada, a les 9 h, al Centre 
Cultural.
Colla Gegantera de la Llagosta.

6 | DIUMENGE
DIADA DE LA BICICLETA 
A les 10 h, des del Parc Popular.

17 | DIJOUS
XERRADA MOSSOS D’ESQUADRA. 
Informació, detecció i actuació 
davant del maltractament a la gent 
gran.
A les 10.30 h, al Casal d’Avis.

18 | DIVENDRES
22è CONCURS ESTATAL DE 
FOTOGRAFIA. Lliurament de premis.
A les 19 h, a Can Pelegrí.
Foto-Club La Llagosta.

19 | DISSABTE
TEATRE. El viento es salvaje, de Las 
Niñas de Cádiz.
Entrades a www.entrapolis.cat.
A les 20 h, al Centre Cultural.

19 I 20| DISSABTE I 
DIUMENGE 
CAP DE SETMANA CONTRA EL 
CÀNCER 
DISSABTE. Berenar solidari.
Música, animació, activitats 
infantils... 
De 16 a 20 h, pl. d’Antoni Baqué.
DIUMENGE. Caminada solidària.
Infantil, adults i sèniors.
Sortida a partir de les 9.30 h des de 
la plaça d’Antoni Baqué.
La Llagosta Contra el Càncer.

26 | DISSABTE
CAMINADA A L’ERMITA DE SANT 
CEBRIÀ DE CABANYES
Inscripcions al CEM El Turó.
Sortida a les 9.30 h CEM El Turó.

26 | DISSABTE
INTERCANVI CULTURAL
Amb el Centro cultural andaluz 
Perro de Paterna de Barcelona i 
els quadres de ball de la Casa de 
Andalucía.
A les 18 h, al Centre Cultural.
Casa de Andalucía de la Llagosta.

26 I 27 | DISSABTE I 
DIUMENGE
SORTIDA DEL GRUP DE BALL DE 
GITANES
Participació en la celebració de la 
5a Ciutat Gitanera.

9 | DIMECRES
CLUB DE LECTURA ESPECIAL 
Mujeres raras y antiguas, de Sandra 
Pequerul. Amb la presència de l’autora.
A les 19 h, a Can Pelegrí.

16 | DIMECRES
CLUB DE LECTURA 
Los incomprendidos, de Pedro Simón.
A les 18 h, a Can Pelegrí.

17 | DIJOUS
VISITA A LA CASA BATLLÓ 
Inscripcions a la Biblioteca.
Sortida a les 14 h.

25 | DIVENDRES
L’HORA DELS NADONS
Amb Un Conte al Sac. 
Per a infants de 0 a 3 anys.
A les 18 h, a Can Pelegrí.

ELS DIMARTS
L’HORA DEL CONTE
Amb Un Conte al Sac. 
Per a infants a partir dels 3 anys.
Dia 8. Juguem amb els contes.
Dia 15. Sense mots.
Dia 22. El árbol de los recuerdos.
Dia 29. Qui té por de les bruixes?
A les 18.15 h, a Can Pelegrí.

AGENDA BIBLIOTECA
ACTIVITATS AMB INSCRIPCIÓ PRÈVIA
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VELA

La Llagosta participa en una 
jornada de vela adaptada
Tretze persones de la Llagosta 
van participar el 16 de juliol en 
una jornada de vela adaptada 
que es va fer a Mataró. L’Ajun-
tament es va sumar a aquesta 

iniciativa de la Diputació. Els 
participants de la nostra locali-
tat són membres de l’entitat lo-
cal Aspayfacos i de les Escoles 
d’Iniciació Esportiva. - J. Cintas

PATINATGE ARTÍSTIC
La llagostenca va aconseguir també una plata a l’Europeu

Paula Roman, tercera en el 
Mundial júnior de patinatge
Paula Roman, de la Llagosta 
i vinculada amb el CPA Ripo-
llet, es va penjar la medalla de 
bronze en els World Skate Ga-
mes 2024 de patinatge artístic, 
que es van celebrar al setem-
bre a Itàlia. L’esportista de la 
nostra localitat va participar 
amb èxit en el programa lliure 
júnior després d’assolir la ter-
cera màxima puntuació.
Roman va aconseguir el tercer 
millor registre en el programa 
curt i va mantenir aquesta po-
sició després de completar el 
programa llarg. D’aquesta ma-
nera, la llagostenca es va pen-
jar un bronze júnior en el seu 
primer any en la categoria.
L’esportista de la Llagosta ha 
completat una temporada per 
emmarcar en la categoria jú-
nior. Fa unes setmanes tam-
bé va penjar-se la medalla 

Paula Roman. 

de plata a l’Europeu júnior, 
que va celebrar-se a Portugal. 
Anteriorment, la patinado-
ra llagostenca havia guanyat 
el Campio nat d’Espanya i el 

Campionat de Catalunya. A 
més, va quedar subcampiona 
de les Sèries Internacionals de 
la Copa del Món a Itàlia. - José 
Luis R odrígue z Beltrán

FUTBOL SALA

La Concordia torna a tenir primer equip
El Club Deportivo La Concor-
dia recupera aquesta tempo-
rada el primer equip femení. 
Després de dos anys d’aturada, 
torna a l’activitat a la Primera 
Catalana amb la voluntat de 
recuperar en un futur el lloc a 
la Segona Divisió espanyola. El 
nou equip va arrencar la pre-
temporada el 13 de setembre.
El projecte estarà liderat per 
l’entrenador Xavi Coma, amb 
experiència en altres clubs 
com l’Sporting Montmeló, el 

Premià de Dalt, l’Alella o l’At-
lètic Català. “El projecte és 
engrescador perquè es vol 
intentar recuperar en uns 
anys la Segona Divisió es-
panyola. Hem d’anar pas a 
pas, primer consolidar la 
plantilla”, assenyala el tècnic, 
que com a principal objectiu 
d’enguany s’apunta “a la per-
manència a la Primera Cata-
lana, si després podem llui-
tar per l’ascens, ja veurem”. 
La plantilla de la Concordia ja 

suma gairebé una desena de 
jugadores. N’hi ha quatre que 
tornen a la disciplina blave-
ta,  Marta Coll, Estefa Jémez, 
Cinthia i Rocío. La voluntat de 
l’entrenador és comptar amb 
dotze jugadores abans de la 
primera jornada, que tindrà 
lloc el cap de setmana del 19 
i 20 d’octubre. “Comencem el 
projecte des de zero i el més 
complicat és formar una 
plantilla”, diu Coma. - José 
Luis Rodríguez Beltrán

FUTBOL

El CD Viejas Glorias s’estrena 
amb victòria contra el Vista Mar

El CD Viejas Glorias va estre-
nar-se a la Preferent amb una 
victòria al camp del Vista Mar 
Legends de Mataró. L’equip lla-
gostenc va imposar-se per 4 
a 5 amb un triplet de Cristian 
Fernández i les dianes de Cris-

tian López i Abel Fernández. El 
Viejas Glorias enceta una nova 
temporada amb la màxima 
ambició després de l’ascens 
de la passada campanya. En-
guany, torna a ser l’entrenador 
José Ortuño. - J.L. Rodríguez

 Gata en adopció
Penny

Per saber més de Penny posa’t en contacte amb nosaltres: 
animaletslallagosta@gmail.com o deixa les teves dades a GLITTERS 
(avinguda del  1r de maig, 9) o a FIL VERMELL (plaça de la Concòrdia, 1, botiga)

A Penny la vam recollir en un polígon industrial amb el seu germà, 
Sheldon. 

Al principi estava molt espantadissa i no es deixava tocar. Amb el 
temps, ha anat demostrant el seu veritable caràcter. D’entrada, es 
mostra tímida amb persones desconegudes, però a poc a poc, amb 
jocs i llaminadures te la vas guanyant.

Estem segurs que en una casa on se sentís més segura seria molt 
feliç. Li dónes una oportunitat?
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Mejorando la Seguridad
Uno de los temas que predominan en los diferentes espacios de comunicación, 
cada vez que abrimos las redes sociales, los diarios, las noticias en la televisión 
o cualquier programa de tertulia, es el tema de la seguridad. Como bien sabéis 
desde el Ayuntamiento, es un tema que siempre se ha venido defendiendo, las 
políticas de seguridad, para que los vecinos encuentren la mayor seguridad 
posible en los entornos públicos como también en sus domicilios. 

Por ello, seguimos trabajando para que La Llagosta sea uno de los municipios 
donde no haya ocupaciones ilegales de vivienda que puedan generar conflictos 
con los vecinos, con una política de seguimiento de pisos susceptibles de ser 
ocupados. Además de una programación de tareas, en vivienda, equipamientos 
y vía pública que han hecho que el pueblo siga cosechando los mejores datos 
de seguridad posibles. 

Durante este verano no ha habido ningún robo en vivienda y tampoco ha habido 
ni una sola ocupación ilegal que pueda generar conflictos vecinales. Dos datos 
que nos han hecho únicos en toda Catalunya. 

Además de que los datos de delitos siguen bajando, por otro lado, la efi cacia de 
nuestra policía sigue subiendo, ya que el porcentaje de detenidos ha subido. De 
tal forma que el mensaje ha empezado a resonar en el territorio. En La Llagosta 
se cometen pocos delitos, pero si se cometen, el que la hace, la paga. 

Seguiremos trabajando árduamente para que esto sea así, además más adelante 
tendremos cámaras de seguridad que nos ayudarán a seguir mejorando estos 
datos. Porque los socialistas haremos todo lo posible, para que La Llagosta 
siga siendo el mejor pueblo.

FM = a més del mateix

Des D’ERC La Llagosta, desitgem que hagueu pogut gaudir d’una bona Festa 
Major, tot i que considerem que la seva programació resulta ser més del mateix. 
Per exemple, i ja que el PSC mai ha preguntat a l’oposició quines idees tenim per 
a millorar-la o, si més no, canviar coses, aquí us deixem 4 propostes:

La primera seria recuperar les sardanes. Si, malauradament, no pot ser amb una 
associació del poble, es podria portar una de fora, com s’ha fet amb el Correfoc.

També es podria fer quelcom semblant al que es fa a Gràcia, i que seria parlar 
amb els comerciants i els veïns per a decorar determinats carrers i després que 
el guanyador surti mitjançant concurs públic.

Una altra opció seria fer més activitats esportives que impliquin totes les 
categories de totes les entitats esportives que hi ha al nostre poble.

I, per últim, seria molt divertit fer Escape Rooms pel poble per a diferents edats 
(infantil, juvenil, adult).

En el que sí que ens han fet cas aquest any després de reivindicar-ho durant 
molt de temps, és en que hi hagin posat algú del poble (Saltats i Volats) per a 
que fessin el pregó i no algú vingut de fora. En canvi, en el que sembla que no 
ens faran cap cas és en el fet de substituir els focs artifi cials per alternatives 
mediambientalment més sostenibles i respectuoses, com són els drons, els 
shows de llums, els events musicals o la pirotècnia sense soroll.

I, per últim, i no menys important, volem agrair a totes les entitats que hi han 
participat tota la feinada que han fet.

A canvi de què la Intermodal?
Fa tot just 3 mesos que vam escriure sobre la Intermodal que s’està construint 
a la nostra localitat, la Llagosta. Vam escriure sobre el neguit que la Llagosta En 
Comú tenim sobre les accions que haurien d’estar realitzant l’equip de govern 
i que donat que no tenim notícies ni informació hem de suposar que no estan 
realitzant, sobre els punts que ple darrere ple fem des del nostre grup municipal: 
Quins tipus de llocs de treball requerirà aquesta terminal?
Quins estudis donen opció a aquests possibles llocs de treball? Podria ser l’INS 
Marina una opció?, o bé quins centres pròxims a la nostra localitat els realitzarà?
Quins benefi cis pot obtenir la Llagosta de tenir l’Intermodal a qui? Ja que l’hem 
de patir que rebrem a canvi?

Doncs bé, el passat 26 de setembre l’entitat Viu la Riera i Ecologistes en Acció 
van realitzar una tertúlia sobre la Intermodal, que va ser tot un èxit d’assistència, 
i quina casualitat que es feien les mateixes preguntes, però tenien també les 
propostes, com ara: que la Llagosta pugui ser un HUB de formació ferroviària, 
que l’INS Marina fos el centre responsable de la impartició d’aquests, a més que 
la Intermodal es transformi en un Parc Solar, que generi la seva pròpia energia 
i la que li sobrés fos per l’ús del poble i el més important que la Llagosta rebés 
una compensació econòmica a canvi del sacrifi ci territorial, que permetés tenir 
molt més verd i millorar el nostre poble.

Fa més d’1 any que esperem una reunió amb l’equip de govern per treballar 
en aquest tema i no ens han fet ni cas, en canvi, als companys d’Ecologistes 
en Acció els han convocat, sense demanar-ho pel 2 d’octubre. Bé!, companyes 
esperem que pugueu obtenir les respostes, que nosaltres no hem tingut opció ni 
a fer, atès que qui volem que guany és la Llagosta, el nostre poble.

Falta de mantenimiento

La falta de mantenimiento acelera el deterioro de aceras y calles peatonales 
provocando numerosas quejas de los vecinos en distintas zonas de la Llagosta,  
tras la falta de inversión acumulada durante los últimos años la necesidad 
de Inversión en Conservación, imposibilidad o difi cultades para contratar 
personal o incrementar de recursos destinados a mantenimiento. Todo ello y 
algunas causas más, incluyendo défi cit en la gestión, provocan un defi ciente 
mantenimiento de las calles en los últimos años y como consecuencia, un 
acelerado deterioro de fachadas, del pavimento de vías peatonales y aceras.

Estos son solo unos ejemplos: Los Tags vandalicos en los edifi cios.
En la calle Joan Miro a la altura de la cafetería con desperfectos en la acera. En 
la calle Sant Miquel reformada hace poco los adoquines están sueltos. En la 
Avnd. Del Turo los maceteros están deteriorados.

Podríamos poner mas, pero la falta de limpieza y mantenimiento de nuestras 
calles debe cambiar, la imagen de suciedad y falta de cuidado, por los Tags 
vandalicos en las paredes y con deterioros en las aceras constituyen un riesgo 
para la seguridad de los viandantes. La depreciación de estos lugares dañados 
hace  que el barrio se devalué a sin como el valor de las viviendas.

La reparación de las aceras debe ser competencia, en general, de la brigada 
municipal de obras. Este servicio municipal sufre una grave merma de personal.

Por el mal estado de nuestro pueblo reclamamos al gobierno local la adopción 
de las medidas necesarias para corregir esta situación.

Partit dels Socialistes de Catalunya-
Candidatura de Progrés

La Llagosta En Comú - 
Confluència

Partit PopularEsquerra Republicana de 
Catalunya-Acord Municipal

Óscar Sierra Gaona
Alcalde
sierrago@llagosta.cat

Concepción Jiménez Cruz
Regidora d’Economia i Hisenda, 
Organització Laboral i Serveis Interns
jimenezcc@llagosta.cat

Marc Ruiz Llorente
Regidor d’Agenda 2030, Planifi cació 
Estratègica i Urbanisme, Acció 
Climàtica, Via Pública i Equipaments, 
Indústria i Mobilitat
ruizlmr@llagosta.cat

Judith Robles Lafuente
Regidora de Cultura i Igualtat, Formació 
i Seguretat Laboral 
robleslj@llagosta.cat

Francisco Javier Ruiz Escobar
Regidor d’Educació i Arts
ruizef@llagosta.cat

Raquel Martínez García
Regidora d’Atenció a la Ciutadania, 
Serveis Socials, Diversitat Funcional, 
Cooperació i Solidaritat i Habitatge
martinezgrq@llagosta.cat

Antonio Jesús García Robledo
Regidor de Planifi cació Esportiva
garciarant@llagosta.cat

Ainara Morales Casal
Regidora d’Acció Esportiva i Diversitat 
Ciutadana
moralescanr@llagosta.cat

Mariano García Cividanes
Regidor de Salut Pública, Seguretat, 
Civisme i Convivència
garciacm@llagosta.cat

Núria Guerrero Basó
Regidora d’Infància, Joventut i Benestar 
Animal
guerrerobn@llagosta.cat

Álvaro Monterrubio Sánchez
Regidor d’Innovació i Transformació 
Digital i Comunicació i Transparènci a
monterrubosa@llagosta.cat  

Eva María Villanueva Castro
Regidora de Participació Ciutadana, 
Ocupació i Promoció Econòmica, 
Comerç i Gent Gran
villanuevace@llagosta.cat

Jordi Jiménez Rodríguez
Regidor de Serveis Municipals
jimenezrjr@llagosta.cat

PSC
 gmpsc@llagosta.cat 
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Temps de memòria
Equip de futbol sala de Mainsa.
Dècada dels 90 del segle XX.

La Llagosta té una gran tradició en futbol sala. Des que aquest 
esport es va posar de moda, han estat molts els i les esportistes 
que l’han practicat a la nostra localitat. El conjunt de futbol 
sala de Mainsa va ser un dels destacats. Amb jugadors de gran 
qualitat nascuts a la Llagosta, aquest equip va jugar durant molts 
anys en categories destacades i va fer gaudir l’afi ció llagostenca.  
A la fotografi a, surten alguns dels jugadors que van defensar els 
colors de Mainsa. En la imatge, hi ha també algunes persones 
que ens van deixar, com l’alcalde José Luis López; Joaquín 
Rodríguez, que va ser regidor d’Esports, i Clemente Utrera, 
delegat del FS Mainsa, que en el seu dia va facilitar aquesta 
fotografi a. 

La Llagosta tiene una gran tradición en fútbol sala. Desde 
que este deporte se puso de moda, han sido muchos los y las 
deportistas que lo han practicado en nuestra localidad. El 
conjunto de fútbol sala de Mainsa fue uno de los destacados. Con 
jugadores de gran calidad nacidos en La Llagosta, este equipo 
jugó durante muchos años en categorías destacadas e hizo 
disfrutar a la afi ción llagostense. En la fotografía, salen algunos 
de los jugadores que defendieron los colores de Mainsa. En la 
imagen, también hay algunas personas que nos dejaron, como 
el alcalde José Luis López; Joaquín Rodríguez, que fue concejal 
de Deportes, y Clemente Utrera, delegado del FS Mainsa, quien 
en su día facilitó esta fotografía.

Imatge facilitada per Clemente Utrera
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Mejorando la Seguridad
Uno de los temas que predominan en los diferentes espacios de comunicación, 
cada vez que abrimos las redes sociales, los diarios, las noticias en la televisión 
o cualquier programa de tertulia, es el tema de la seguridad. Como bien sabéis 
desde el Ayuntamiento, es un tema que siempre se ha venido defendiendo, las 
políticas de seguridad, para que los vecinos encuentren la mayor seguridad 
posible en los entornos públicos como también en sus domicilios. 

Por ello, seguimos trabajando para que La Llagosta sea uno de los municipios 
donde no haya ocupaciones ilegales de vivienda que puedan generar conflictos 
con los vecinos, con una política de seguimiento de pisos susceptibles de ser 
ocupados. Además de una programación de tareas, en vivienda, equipamientos 
y vía pública que han hecho que el pueblo siga cosechando los mejores datos 
de seguridad posibles. 

Durante este verano no ha habido ningún robo en vivienda y tampoco ha habido 
ni una sola ocupación ilegal que pueda generar conflictos vecinales. Dos datos 
que nos han hecho únicos en toda Catalunya. 

Además de que los datos de delitos siguen bajando, por otro lado, la efi cacia de 
nuestra policía sigue subiendo, ya que el porcentaje de detenidos ha subido. De 
tal forma que el mensaje ha empezado a resonar en el territorio. En La Llagosta 
se cometen pocos delitos, pero si se cometen, el que la hace, la paga. 

Seguiremos trabajando árduamente para que esto sea así, además más adelante 
tendremos cámaras de seguridad que nos ayudarán a seguir mejorando estos 
datos. Porque los socialistas haremos todo lo posible, para que La Llagosta 
siga siendo el mejor pueblo.

FM = a més del mateix

Des D’ERC La Llagosta, desitgem que hagueu pogut gaudir d’una bona Festa 
Major, tot i que considerem que la seva programació resulta ser més del mateix. 
Per exemple, i ja que el PSC mai ha preguntat a l’oposició quines idees tenim per 
a millorar-la o, si més no, canviar coses, aquí us deixem 4 propostes:

La primera seria recuperar les sardanes. Si, malauradament, no pot ser amb una 
associació del poble, es podria portar una de fora, com s’ha fet amb el Correfoc.

També es podria fer quelcom semblant al que es fa a Gràcia, i que seria parlar 
amb els comerciants i els veïns per a decorar determinats carrers i després que 
el guanyador surti mitjançant concurs públic.

Una altra opció seria fer més activitats esportives que impliquin totes les 
categories de totes les entitats esportives que hi ha al nostre poble.

I, per últim, seria molt divertit fer Escape Rooms pel poble per a diferents edats 
(infantil, juvenil, adult).

En el que sí que ens han fet cas aquest any després de reivindicar-ho durant 
molt de temps, és en que hi hagin posat algú del poble (Saltats i Volats) per a 
que fessin el pregó i no algú vingut de fora. En canvi, en el que sembla que no 
ens faran cap cas és en el fet de substituir els focs artifi cials per alternatives 
mediambientalment més sostenibles i respectuoses, com són els drons, els 
shows de llums, els events musicals o la pirotècnia sense soroll.

I, per últim, i no menys important, volem agrair a totes les entitats que hi han 
participat tota la feinada que han fet.

A canvi de què la Intermodal?
Fa tot just 3 mesos que vam escriure sobre la Intermodal que s’està construint 
a la nostra localitat, la Llagosta. Vam escriure sobre el neguit que la Llagosta En 
Comú tenim sobre les accions que haurien d’estar realitzant l’equip de govern 
i que donat que no tenim notícies ni informació hem de suposar que no estan 
realitzant, sobre els punts que ple darrere ple fem des del nostre grup municipal: 
Quins tipus de llocs de treball requerirà aquesta terminal?
Quins estudis donen opció a aquests possibles llocs de treball? Podria ser l’INS 
Marina una opció?, o bé quins centres pròxims a la nostra localitat els realitzarà?
Quins benefi cis pot obtenir la Llagosta de tenir l’Intermodal a qui? Ja que l’hem 
de patir que rebrem a canvi?

Doncs bé, el passat 26 de setembre l’entitat Viu la Riera i Ecologistes en Acció 
van realitzar una tertúlia sobre la Intermodal, que va ser tot un èxit d’assistència, 
i quina casualitat que es feien les mateixes preguntes, però tenien també les 
propostes, com ara: que la Llagosta pugui ser un HUB de formació ferroviària, 
que l’INS Marina fos el centre responsable de la impartició d’aquests, a més que 
la Intermodal es transformi en un Parc Solar, que generi la seva pròpia energia 
i la que li sobrés fos per l’ús del poble i el més important que la Llagosta rebés 
una compensació econòmica a canvi del sacrifi ci territorial, que permetés tenir 
molt més verd i millorar el nostre poble.

Fa més d’1 any que esperem una reunió amb l’equip de govern per treballar 
en aquest tema i no ens han fet ni cas, en canvi, als companys d’Ecologistes 
en Acció els han convocat, sense demanar-ho pel 2 d’octubre. Bé!, companyes 
esperem que pugueu obtenir les respostes, que nosaltres no hem tingut opció ni 
a fer, atès que qui volem que guany és la Llagosta, el nostre poble.

Falta de mantenimiento

La falta de mantenimiento acelera el deterioro de aceras y calles peatonales 
provocando numerosas quejas de los vecinos en distintas zonas de la Llagosta,  
tras la falta de inversión acumulada durante los últimos años la necesidad 
de Inversión en Conservación, imposibilidad o difi cultades para contratar 
personal o incrementar de recursos destinados a mantenimiento. Todo ello y 
algunas causas más, incluyendo défi cit en la gestión, provocan un defi ciente 
mantenimiento de las calles en los últimos años y como consecuencia, un 
acelerado deterioro de fachadas, del pavimento de vías peatonales y aceras.

Estos son solo unos ejemplos: Los Tags vandalicos en los edifi cios.
En la calle Joan Miro a la altura de la cafetería con desperfectos en la acera. En 
la calle Sant Miquel reformada hace poco los adoquines están sueltos. En la 
Avnd. Del Turo los maceteros están deteriorados.

Podríamos poner mas, pero la falta de limpieza y mantenimiento de nuestras 
calles debe cambiar, la imagen de suciedad y falta de cuidado, por los Tags 
vandalicos en las paredes y con deterioros en las aceras constituyen un riesgo 
para la seguridad de los viandantes. La depreciación de estos lugares dañados 
hace  que el barrio se devalué a sin como el valor de las viviendas.

La reparación de las aceras debe ser competencia, en general, de la brigada 
municipal de obras. Este servicio municipal sufre una grave merma de personal.

Por el mal estado de nuestro pueblo reclamamos al gobierno local la adopción 
de las medidas necesarias para corregir esta situación.
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Temps de memòria
Equip de futbol sala de Mainsa.
Dècada dels 90 del segle XX.

La Llagosta té una gran tradició en futbol sala. Des que aquest 
esport es va posar de moda, han estat molts els i les esportistes 
que l’han practicat a la nostra localitat. El conjunt de futbol 
sala de Mainsa va ser un dels destacats. Amb jugadors de gran 
qualitat nascuts a la Llagosta, aquest equip va jugar durant molts 
anys en categories destacades i va fer gaudir l’afi ció llagostenca.  
A la fotografi a, surten alguns dels jugadors que van defensar els 
colors de Mainsa. En la imatge, hi ha també algunes persones 
que ens van deixar, com l’alcalde José Luis López; Joaquín 
Rodríguez, que va ser regidor d’Esports, i Clemente Utrera, 
delegat del FS Mainsa, que en el seu dia va facilitar aquesta 
fotografi a. 

La Llagosta tiene una gran tradición en fútbol sala. Desde 
que este deporte se puso de moda, han sido muchos los y las 
deportistas que lo han practicado en nuestra localidad. El 
conjunto de fútbol sala de Mainsa fue uno de los destacados. Con 
jugadores de gran calidad nacidos en La Llagosta, este equipo 
jugó durante muchos años en categorías destacadas e hizo 
disfrutar a la afi ción llagostense. En la fotografía, salen algunos 
de los jugadores que defendieron los colores de Mainsa. En la 
imagen, también hay algunas personas que nos dejaron, como 
el alcalde José Luis López; Joaquín Rodríguez, que fue concejal 
de Deportes, y Clemente Utrera, delegado del FS Mainsa, quien 
en su día facilitó esta fotografía.

Imatge facilitada per Clemente Utrera


